
Styrelsemöte Österäingarnas Samfiillighetsfiirening

Söndagen den I I apÅl 2021

Nåirvarande
Ann-Kristin Wennerström, kna Fosselius Peterson, Ola Svensson, Håkan Ågr"rr, Klas-Göran
Paulsson, Torbjörn Wrange, Maria Åberg

1. Mötet öppnades
Ordfiirande hiilsade våilkomna och öppnade mötet.

2. Dagordningen godkåindes.

3. Föregående protokoll
Gicks igenom

4. Ekonomi
K-G awapporterade; 165914:- på kontot.
Annki bestälde av K-G slutsaldo till 31 mars ftir verksamhetsberättelsen.

5. Förberedelser årsmöte;

. Restriktioner tom I maj; 8 pers utomhus, 4 pers inomhus.
. Annki kontaktar länsstyrelsen ftir aktuell info om vad som gåiller.

. Torbjöm ser om Graninge kan hyras ftir ffsiskt möte.

. Digitalt möte kan göras tillgåingligt fiir den som inte har möjlighet att koppla upp sig sjåilv.
Torbjörn testar möteslåink en vecka innan for den som vill öva.

. Ka]lelsen ska skickas ut senast mån26 apil.

. Ola liiste upp ftirslag från valberedningen som kommer att delges i kallelsen.
. I kallelsen kommer även info om att awakta med investeringar nåir det gåiller vatten och

avlopp i samband med kommunens.
. Vatten-kommittöns uppdrag och ersåitbring behöver tas upp på årsmötet. Dagens krävande

sommarvatten gör aff ersätbring i fiirhåIlande till arbetstiden iir orimlig. Efter att vatfiret har
saffs på behöver ny ansvarig att tillsättas.

. Notis i kallelsen; Sommarvathret planeras att sättas på forsta helgen i maj. Se till att ventilen
in till fastigtreten åir stiingd.

6. Vatten
Ola rapporterade; Borrande vattenhålet vid pumphuset behöver underhålls-tryckas eller
rengöras. Sommarvathet planeras att sättas på ftirsta helgen i maj. Se till att ventilen in till
fastigheten åir stiingd.

7. Avlopp
Fortfarande inget besked fran Kommunen ang resultat av inventeringen.
Ola rapporterade; Underhållsspolning vart tredje el vart annat år istiillet fiir akutbil som kostar
så mycket mer. Behövs ett tillägg till underhållsplanen.

8. Vägen
Flingan och KG har gjort en hedervåird insats igen. Ola kommer att ta kontakt med kommunen
ang skicket på vägen bla ftir att fiilja upp den besiktning som giordes 2018 som pekade på



bristflilligheter.

9. Ången
Några av stolparna åir nedkörda och behöver åtgåirdas.

10. Skötselplan
Inget nytt att tillägga.

I t. Övriga frågor/rapporter
. Lena delgav återkoppling från några medlemmar; att de saknar information om vad som hiinder

i området och vikten av att det inte missas attnyamedlemmar väilkomnas. På avierna som
skickas ut behöver det fiirtydligas att det åir "båtplatser" och mao underhåIl av bryggor en
betalar 250:- ftir.

. Ordinarie bryggor kommer attbehöva att bytas ut i samband med att Molkomsjön kommer att
såinkas nåir dammen tas bort. Tor§örn kommer att leta lösningar ftir nya bryggor.

. Maria och Ola tar frarn ett fiirslag på inneMll, utformning och kostad for 2 nya anslagstavlor -

med låsbara glasdörrar som placeras på respektive väg in till orådet. Anslagstavlorna ska
siikerstiilla en permanent väg in till all information som behövs om samftilligheten och
underlätta uppdatering av info.

12. Nästa möte; sön 25 april 18.30 2021.

13. Ordftirande ftirklarar mötet avslutat

Vid protokollet
Maria Åberg

Justeras rr ril*r,%r&. fu*"r&=
Ann-Kristin Wennerström


